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PROTOKÓŁ NR III/14                                                       

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 19 grudnia  2014 roku 

 

III Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy  - p. Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

radni wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności. 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Sekretarz Gminy- Maria Wilk 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przywitała radnych i przybyłych gości 

oraz stwierdziła, iż Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przedstawiła autopoprawki do 

porządku obrad; 

1. Proszę – w ramach autopoprawki- o zamianę kolejności punktu 2 z punktem 3. 

2. W punkcie 19 proszę wykreślić „ Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Nastrojowej, w północno – 

zachodniej części wsi Wysoka” a w to miejsce wpisać „Podjęcie uchwały w sprawie podziału 

Sołectwa Królikowice - Nowiny i utworzenia Sołectwa Królikowice oraz Sołectwa Nowiny” 

Proszę pana wójta o uzasadnienie - dlaczego zdejmujemy projekt dot. Wysokiej z porządku 

obrad? 

Projektant p.Marek Wożniak: Na terenie wsi Wysoka istnieje plan, zmieniła się ustawa w 

zakresie odległości od sieci gazowych. W stosunku do nowej części należy to dostosować. 

 

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad?  

Kto jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad? 

Za – jednogłośnie 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

 

1. Otwarcie III Sesji Rady Gminy. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Prezentacja firmy  pro GEO Sp. z o.o.   dotycząca: 

- Aktualizacji Programu Ochrony Środowiska Gminy Kobierzyce na l. 2014-2017, 

- Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kobierzyce za l. 2011-2012. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVII, I oraz II Sesji Rady Gminy. 

5. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2014 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nie wygasania wydatków zamieszczonych w budżecie gminy na 2014 

rok. 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce na 

2014 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobierzyce na 2015 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce na 

2015 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2014 – 2020. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-

2017. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kobierzycach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Kobierzyce. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr LXI/650/06 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

25 maja 2006 r. w sprawie kierunku działania Wójta w sprawach wpływu dużych inwestycji 

lokalnych w północnej części gminy Kobierzyce na środowisko naturalne i warunki życia 

mieszkańców. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Sołectwa Królikowice - Nowiny i utworzenia Sołectwa 

Królikowice oraz Sołectwa Nowiny. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Sportowej i Piaskowej w środkowo-

wschodniej części wsi Tyniec Mały. 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kasztanowej, Spółdzielczej i Słonecznej w 

środkowo-zachodniej części wsi Kobierzyce. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-zachodniej części wsi Tyniec nad Ślęzą. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru przy ul. Spacerowej w północno-wschodniej części wsi Księginice. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Magnice. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Krzyżowice. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Nowiny. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Nowiny. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Solna. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce 

na rok 2015. 

32. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Gminy Kobierzyce na rok 2015. 

33.  Interpelacje radnych. 

34. Zapytania radnych i sołtysów. 

35. Wnioski i sprawy różne.  

36. Komunikaty Przewodniczącej. 

37. Zakończenie obrad.                                                                               

 

 

Ad.3. 

Firma  pro GEO Sp. z o.o.   przedstawiła prezentację  /zał. nr 1/dotyczącą: 

- Aktualizacji Programu Ochrony Środowiska Gminy Kobierzyce na l. 2014-2017, 

- Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kobierzyce za l. 2011-2012. 

 

Ad.4. 

Przyjęcie protokołu z XLVII, I oraz II Sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy ktoś z Państwa ma uwagi do protokołów? 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kto jest za przyjęciem protokołu XLVII, I oraz II 

Sesji Rady Gminy? 

Za – 14 osób 

1 osoba nie głosowała /p. Kasprzyk/ 
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Protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad.5. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad.6. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przeczytał sprawozdanie z działań międzysesyjnych. 

Wspomniał o proteście mieszkańców na drodze krajowej nr 8. Zachęcił radnych aby poparli apel o 

przebudowę tej drogi. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Zgodnie z artykułem 32 naszego Statutu Rada na 

wniosek Przewodniczącego Rady może powołać spośród radnych Sekretarza obrad i powierzyć mu 

prowadzenie listy mówców, rejestrowanie zgłoszonych wniosków, obliczanie wyników głosowania 

jawnego, sprawdzanie quorum oraz wykonywanie innych czynności o podobnym charakterze. 

Proponuję zatem pana Henryka Łoposzko na sekretarza dzisiejszych obrad. To  usprawni przebieg 

sesji. Czy Pan się zgadza? 

Radny Henryk Łoposzko : Tak, zgadzam się. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radny Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy Kobierzyce pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/5/14 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2014 rok 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
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Radny Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy Kobierzyce pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Kasprzyk: Wydatki niewygasające – czy umowy z firmami były do końca roku czy są 

aneksowane do połowy 2015 r? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tak musimy aneksować. 

Radna Kasprzyk: Czy umowy te były do końca roku? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tak. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/6/14 w sprawie nie wygasania wydatków zamieszczonych w budżecie gminy na 2014 rok 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.9. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radny Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy Kobierzyce pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Kasprzyk: Czy to jest spójne z  budżetem 2015? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Ten WPF jest spójny z budżetem 2014 r. 

Radna Kasprzyk: W prognozie na 2014 r. są różnice w dwóch miejscach: przy budowie przedszkola 

w Kobierzycach jest 7 mln zł a w 2015 r 10 mln z groszami, oraz przy budowie ośrodka zdrowia 3mln 

zł a w budżecie 2015 r. – rozumiem , że te środki są zabukowane. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: To będzie wiadomo po projektach. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/7/14 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce na 2014 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.10. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska odczytała pozytywne  opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej : 

1. o przedłożonym przez Wójta Gminy Kobierzyce projekcie uchwały budżetowej Gminy Kobierzyce 

na rok 2015 

2. o możliwości sfinansowania deficytu Gminy Kobierzyce przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej na rok 2015. 

 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Otrzymujecie Państwo bardzo ważny dokument. Jest to 

budżet ostrożnościowy, wiele rzeczy musi się jeszcze wyjaśnić – ustawa podatkowa, podatek od 

Amazona. Do końca marca będziemy wiedzieli jak ten budżet będzie wyglądał. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Pojawił się błąd w tabelce suma łączna – zadanie oświetlenie w 

Tyńcu Małym a było pokazane w budowie dróg.  

Zmiana w stosunku do prowizorium -25 000 zł w prowizorium było jako zadania dla GCKIS – nie 

może to być dotacja i wróciło do ochrony środowiska. 

Zakładamy duży deficyt związany z planowaną pożyczką z WFOŚ na kanalizację w Królikowicach 

oraz kredyt komercyjny na budowę szkoły w Wysokiej. 

Radny Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy Kobierzyce pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały z poprawkami przedstawionymi przez panią skarbnik. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radny Matuszewski: Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Kasprzyk: Ma to być budżet ostrożny, każdej gminie bym takiego budżetu życzyła. Kwota 1 

mln zł na budowę dróg – czy ta kwota wystarczy? 

Wraca kwestia osób starszych – zbyt mała kwota jest na budowę mieszkań komunalnych i socjalnych. 

Lista oczekujących na mieszkania komunalne jest duża. Chcę poprosić Radę i Wójta o większą 

przychylność w budżecie i większe zainteresowanie tym  tematem. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: 1 mln zł jest to kwota niska, ale brakuje tu pieniędzy, których 

oczekujemy od Marszałka. Wnioski są złożone. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Pytałem mieszkańców na spotkaniach 

przedwyborczych o potrzeby. Nigdy nie padło, że potrzebny jest dom dla osób starszych. Ludzie 

chcieli kanalizację. Jesteśmy na etapie rozmów z księdzem. Mówił, że nieodpłatnie przekaże budynek 

a teraz jest pismo i kwota 300 000 zł. Tam jest miejsce na świetlicę dla ludzi starszych i na 9 mieszkań 

komunalnych. W kwestii tego budynku czekam na wolę bezpłatnego przekazania , tak jak było 

wstępnie mówione. Działa w naszej gminie szereg organizacji – Sonich, Emeryci i inni, którzy tworzą 

różne formy integracji. 

Radna Kasprzyk: Nigdy nie mówiłam o całodobowym domu. Nie sztuką jest zorganizować andrzejki 

czy wycieczkę. Chodzi o tych starych ludzi, którzy zostają sami w domu bo dzieci idą do pracy. 

Ludzie starsi nie zgłosili panu tych problemów bo nie mogli dotrzeć na zebranie. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ja od tego tematu nie uciekam. Temat jest otwarty. 

Radna Kasprzyk: Czy tam umieszczać mieszkania? – będzie problem jak z mieszkaniami w GCKiS. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

III/8/14 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobierzyce na 2015 rok 

 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Dziękuję za jednogłośne przyjęcie budżetu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.11. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radny Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy Kobierzyce pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych /wyszedł pan Kmiecik/z 15 członków ustawowego 

składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/9/14 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce na 2015 

rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.12. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Kasprzyk: To nie do projektu uchwały. Należy się ukłon w stronę GOPS-u za tą działalność. 

Problemem jest umieszczanie osób w natychmiastowy sposób do placówek. Żeby więcej placówek 

miało podpisane kontrakty z NFZ to było by łatwiej. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych /wrócił pan Kmiecik/z 15 członków ustawowego 

składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

III/10/14 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 30 

grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2014 – 2020. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.13. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/11/14 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.14. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Na 

ostatniej komisji wyraziliśmy wolę wizyty w GOPS-ie. Co do budynku – wrócimy do tego tematu jak 

się wyjaśni temat plebanii. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Dziękuję Państwu z Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za ciężką i często niebezpieczną pracę. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

III/12/14 w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobierzycach. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.15. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Działka w północnej części Bielan za autostradą przy obiekcie 

Kinnarps. Prosimy o przedłużenie z tego powodu , że obok na działce powstanie inwestycja – dopóki 

nie zaczyna się inwestycja to maszt może tam stać. Dlatego przedłużamy tylko na rok. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu /p. Rzepka/ podjęła uchwałę  
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III/13/14 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.16. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska omówiła projekt uchwały. 

Radny Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Radna Kasprzyk: Kto jest wnioskodawcą uchwały? 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Uchwałę przygotował dział kadr. 

p. Mecenas Kwaśniewicz : Wobec Wójta – wnioskodawcą jest przewodniczący rady gminy. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu  /p. Kasprzyk/ podjęła uchwałę  

 

III/14/14 w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.17. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Mam nadzieję, że przedstawicieli tych stowarzyszeń będzie coraz więcej. W planie naszej Komisji jest 

zapis, żeby zrobić  osobne spotkanie ze sportowcami a osobne z pozostałymi stowarzyszeniami. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/15/14 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.18. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Była to uchwała związana z LG. Badania były prowadzone 

sukcesywnie. Te badania pochłonęły ponad 50 tys.zł. Nigdy nie było przekroczeń a nawet wręcz po 

zagospodarowaniu tego obszaru parametry środowiskowe się poprawiły. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Kończy się budowa łącznika drogi wojewódzkiej 

bezpośrednio ze Strefy do obwodnicy Tyńca. Na pewno to usprawni ruch komunikacji w Małuszowie. 

Radna Kasprzyk: Monitorowanie takich rzeczy w okresie zbyt krótkim, bo 8-letnim – zbyt krótko 

żeby powiedzieć, co będzie dalej i przestać monitować. Skutki Czarnobyla widzimy dopiero dzisiaj. 

Można dyskutować czy 50 tysięcy złotych to dla budżetu naszej gminy dużo czy mało, ale daj Boże 

żeby nie było negatywnych oddziaływań. Mam odrębne zdanie w kwestii tej uchwały. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jeśli tak byśmy podchodzili do inwestycji, to całe Bielany – tam też 

jest montaż, produkcja. Jest to zupełnie nieporównywalna skala do Czarnobyla. Oczywiście, jeżeli 

będą zagrożenia to będziemy zlecać badania, ale nie ma potrzeby prowadzenia badań sukcesywnych. 

Radny Przeździęk: Kiedy ostatni raz były prowadzone tam badania, kiedy ostatnio taki duży 

kubaturowo obiekt w tej strefie powstał, czy znane są plany – czy będą powstawały tam nowe 

obiekty? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Te obiekty tam powstają sukcesywnie. Każdy z takich obiektów 

przechodzi ocenę oddziaływania na środowisko. Gdyby zabezpieczenia nie były przewidziane, nikt by 

takiego obiektu nie odebrał. Ostatnie badania były bodajże w 2012 r – badania są u pani Nawrockiej, 

tam można się zapoznać z raportami. 

Wójt gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tam jest sporo terenów wolnych. Cały koncern LG 

Display ma się wypowiedzieć co z tym terenem. 

Radny Stadnik: Zanieczyszczenia – myślę, że gorszym zagrożeniem jest dla nas ruch drogowy. 

Szkoda tych pieniędzy na monitoring, lepiej dać na stypendia dla dzieci lub do GOPS-u. 

Radny Przeździęk: Może zobowiązać przyszłego potencjalnego  inwestora do robienia monitoringu, 

żeby nie wydawać na ten cel pieniędzy gminnych. 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jeśli wynika to z jakichś  decyzji to inwestor jest obligowany np. 

prawo wodne. Na pewno ze swojej strony też badają oddziaływanie na środowisko bo jest to wpisane 

w standardy jakości tych firm. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu podjęła uchwałę  

 

nr III/16/14 w sprawie uchylenia Uchwały nr LXI/650/06 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

25 maja 2006 r. w sprawie kierunku działania Wójta w sprawach wpływu dużych inwestycji 

lokalnych w północnej części gminy Kobierzyce na środowisko naturalne i warunki życia 

mieszkańców 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.19. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć:  Były przeprowadzone konsultacje , mieszkańcy opowiedzieli się za 

podziałem. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Ogłaszam 15 minut przerwy i proszę członków 

Komisji Użyteczności Publicznej  o zwołanie posiedzenia i zaopiniowanie tego projektu uchwały. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu /radna Kasprzyk/ podjęła 

uchwałę  

 

III/17/14 w sprawie podziału Sołectwa Królikowice - Nowiny i utworzenia Sołectwa Królikowice 

oraz Sołectwa Nowiny 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
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Ad.20. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/18/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Sportowej i Piaskowej w środkowo-

wschodniej części wsi Tyniec Mały. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.21. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/19/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kasztanowej, Spółdzielczej i Słonecznej w 

środkowo-zachodniej części wsi Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.22. 
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p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/20/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-zachodniej części wsi Tyniec nad Ślęzą. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.23. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/21/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru przy ul. Spacerowej w północno-wschodniej części wsi Księginice. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.24. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

III/22/14 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.25. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w glosowaniu /p. Kasprzyk/  podjęła uchwałę  

 

III/23/14 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.26. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w glosowaniu /p. Kasprzyk/  podjęła uchwałę  

 

III/24/14 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Magnice. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.27. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/25/14 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Krzyżowice. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.28. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/26/14 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Nowiny. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.29. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/27/14 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Nowiny. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.30. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/28/14 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Solna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

PRZERWA – radni udali się na protest mieszkańców na drodze krajowej nr 8. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady sesji. Dwie  osoby 

usprawiedliwiły swoją nieobecność – p. Kasprzyk, p. Łoposzko. 
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Ad.31. 

Radny Matuszewski przedstawi plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. Komisja Rewizyjna 

zaopiniowała ten plan stosunkiem głosów  

4 – za  

1- nieobecna 

Na salę wrócił pan Łoposzko. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma pytań, przechodzimy do podjęcia 

uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych /wyszła p. Kasprzyk/ z 15 członków ustawowego 

składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

III/29/14 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce na rok 

2015. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.32. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę o przedstawienie planu pracy Komisji 

Użyteczności Publicznej. 

Radny Stadnik przedstawił plan pracy 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy ktoś ma uwagi? 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę o przedstawienie planu pracy Komisji 

Rolnictwa. 

Radny Muraczewski przedstawił plan pracy KROL na rok 2015. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy ktoś ma uwagi? 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę o przedstawienie planu pracy Komisji 

Budżetowej. 

Radny Zawisza przedstawił plan pracy KB na 2015 rok przyjęty przez Komisję jednogłośnie. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy ktoś ma uwagi? 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kto z pań i panów jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem planów pracy komisji na 2015 rok? 

Za- 14 osób 

1 osoba nieobecna /p.Kasprzyk/ 

 

Ad.33. 

Brak. 

Ad.34. 

Brak. 

Ad.35. 

Radny Muraczewski: W Ślęzy firma, która użytkuje działki wywozi duże ilości brukselki i 

zniszczyła drogę kompletnie. Proszę pojechać i zrobić zdjęcia. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: W poniedziałek pojedzie ktoś zrobić zdjęcia. 

Radna Rzepka: Panie Wójcie mamy problem w Magnicach z alkoholem. Prosimy o interwencję. 

Jest pozwolenie na automaty. Ta wioska jest nieprzyjemna nawet żeby przejść. Zwracam uwagę pani 

ze sklepu ale ona mówi, że sprzedaje alkohol trzeźwym. Jest problem, młodzież też pije. Źle się dzieje, 

rodzice nie trzeźwieją po parę dni.  Może by cofnąć koncesję na automaty? Rodzice przepijają 

pieniądze. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Komisja się tym zajmie. Dajemy zasiłki ludziom którzy 

pieniądze potrzebują jak widać na jeden tylko cel. Temat jest we wszystkich miejscowościach, 

dziękuję za informację. 

Salę obrad opuścił radny Matuszewski. 

Radny Kmiecik: Na ukończeniu jest robota dachu na kościele, brakuje części środków, ale ofiarność 

parafian jest duża. Dziękuję za zaangażowanie przy zabezpieczaniu poszkodowanych przy pożarze w 

Tyńcu Małym. Proszę kolegów radnych o wsparcie , w gazetce jest nr konta , na które można wpłacać 

pieniądze. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ci państwo zawsze się udzielali, zawsze służyli swoją 

pomocą. Warto pomagać. Ważne, że żyją, ale domu nie ma. 

Radny Muraczewski: Chciałem zapytać o ten próg –czy on będzie zdemontowany? Autobusy, auta 

zahaczają miskami, wyciek oleju powoduje że to się przenosi na puzzle do posiadłości ludzi. Ludzie 

narzekają bardzo na to. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Zgłaszałem sprawę p. Kaczce -Falaron, przypomnę się z tematem. 

Radna Rzepka: Wczoraj miałam dużo telefonów od rodziców w sprawie ringu w GCKiS. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Wiem wszystko, 7 stycznia ring będzie w Tyńcu 

Małym. 

Radna Rzepka: Na ulicy Jesionowej jest niewłaściwie oznaczona ulica od ul. Św. Józefa – tabliczka 

jest przywieszona na drzewie. Mieszkańcy uważają ze oznaczenie ulicy powinno być od ul. 

Kwiatowej. 

Radny Przeździęk: Ulica Jeżynowa – czy planowana jest kanalizacja? Planowana droga szutrowa – 

na jakim to w ogóle odcinku? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Planowane było wykonanie drogi tymczasowej szutrowej bądź z 

nakładką asfaltową na odcinku wzdłuż ogródków działkowych. To nie jest budowa drogi docelowej 

czyli bez odwodnienia. Z odwodnieniem to jest całkiem inny koszt. Proszę zapytać pana Piotra Ligasa. 

Radny Stadnik: Lampa, o którą prosiłem nadal nie świeci. Na ulicy Kwiatowej buduje się deweloper 

i wyciąga błoto.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Taka sama sytuacja jest na ulicy Makowej w Bielanach Wrocławskich. 

Zaraz to zgłoszę. 

Radny Muraczewski: Takie podobne progi są, ale są niższe, łagodniejsze. Jeśli można to proszę 

wymóc na deweloperze – ulica Akacjowa, Dębowa. 

Radny Zawisza: Zabezpieczenie ulicy Kolejowej – tam jest droga dzieci „z” i „do” szkoły , druga 

sprawa porządek na ulicy Przedwiośnie- tam jest plac budowy – samochody wyjeżdżające bardzo 

brudzą ulicę,  To samo jest na ulicy Ogrodowej z tyłu za Biedronką – warstwy błota. Mieszkańcy 

narzekają, że fajne są drogi, ale tak zabłocone, że w niektórych miejscach aż się robią garby z błota. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć:  Jeśli chodzi o ulicę Kolejową – zgłaszaliśmy to oficjalnie. Czy trafiły 

do państwa pisma w tej sprawie? 

Radny Zawisza: Nie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Będę monitował w tej sprawie u pracowników. 

Radny Raś: Między Rolantowicami a Budziszowem przejazd kolejowy jest zaniżony, czy mamy jakiś 

wpływ, żeby to zalać? Jest to utrudnienie. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Wpływu nie mamy, ale możemy wystosować pismo do PKP i wtedy 

zobaczymy co dalej. 

Radny Raś : Na drodze krajowej nr 8 ta sama linia kolejowa jest zalana, na drodze powiatowej 

między Pustkowem a Tyńcem też, został tylko jeden przejazd na drodze gminnej. Skoro Powiat i 

Województwo sobie z tym poradzili to i my sobie poradzimy. 

Radny Szwed: Mam trzy pytania: 

1. Rewitalizacja Kobierzyc – jest problem z wyjazdem przed torami ul. Spółdzielcza, barak 

przed torami. Było stare ogrodzenie, które zostało zlikwidowane i nowe jest niedokończone. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jakie to są ogrodzenia to można zobaczyć na 

zdjęciach. My chcemy ten teren kupić. Odtworzymy płot w tej formie, w jakiej był. 

2.  W zeszłym roku była wymieniona kanalizacja i dopływ wody przez ul. Spółdzielczą. Zmieniło 

się ujecie wody, które idzie na ulice Rzemieślniczą i Poprzeczną. Efekt jest taki, że na tych 
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dwóch ulicach w godzinach szczytów użytkowych jest bardzo niskie ciśnienie a nawet zanik. 

Problem tam jest od około roku. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tam była przebudowana cała instalacja. Tym 

bardziej dziwne. 

3. Na spotkaniu przed wyborami był temat chodnika na ulicy Bukowej. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tam jest zaniżenie, albo trzeba odwodnić 

punktowo albo wykopać rowek w stronę spływu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Chciałabym zgłosić wniosek: chodzi mi o 

odcinek  drogi między apteką i starym przedszkolem w Bielanach Wrocławskich. Czy można tam 

założyć na zakolach słupki z łańcuchami?  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Można, ale jeżeli słupki będą pół metra od skrajni jezdni i zostanie 

przynajmniej 1,25 m chodnika. 

Radny Raś: Między Rolantowicami a Damianowicami jest droga powiatowa – żeby chociaż pobocza 

kilkanaście cm podsypać. Jeśli nie my, to  może naciśniemy chociaż na powiat w tej sprawie. Droga ta 

stanowi zagrożenie. 

 

Ad.36. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Następna sesja odbędzie się 30.01.2015 r. o godz. 

9.00. Przypominam państwu o oświadczeniach majątkowych. Na Komisji Budżetowej 

przewodniczący informował o szkoleniu organizowanym przez RIO, które się odbędzie 19 stycznia br. 

nt. „ Kompetencje organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego w zakresie uchwalania 

budżetu i kontroli jego wykonania”. Namawiam państwa radnych, aby się zapisali. Ustalam, że do 7 

stycznia przyjmujemy zgłoszenia. 

 Odbyły się na komisjach wybory zastępców przewodniczących:   

- zastępca przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej – pan Sala 

- zastępca przewodniczącego Komisji Rolnictwa – pan Krzesłowski 

- zastępca przewodniczącego Komisji Budżetowej – pan Orfin 

- zastępca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – pan Kmiecik 

W ubiegłej kadencji Komisja Statutowa prowadziła pracę nad statutem, ale uchwały w sprawie 

przyjęcia statutu nie podjęto. Wrócimy do tego tematu. 

We wrześniu radna Kasprzyk złożyła wniosek o nadanie tytułu  honorowego obywatela księdzu 

Brandtowi byłemu wójtowi Chomiczowi. Przewodniczący przełożył ten temat dla nowej Rady i ja 

nadałam bieg tej sprawie. Wysłałam wniosek do kancelarii prawnej. Komisją właściwą do 

rozpatrzenia tego wniosku jest Komisja Użyteczności Publicznej. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Życzę państwu wszystkiego najlepszego w nowym roku i na święta. 

W imieniu pana Wójta i swoim zapraszam państwa na godz.15 na gminną wigilię. 
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Ad.37. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Zamykam  posiedzenie III  Sesji Rady Gminy. 

 

Liczba załączników:  1 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20141219. 

 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodnicząca Rady Gminy:  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                    Elżbieta Regulska 

 

 

 


